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VOORZITTER: … publiek terug binnen te laten. Goed. Bij deze open ik de raad voor maatschappelijk 

welzijn van 25 november 2022. En we beginnen met de goedkeuring van de notulen van de raad voor 

maatschappelijk welzijn van 21 oktober. Waren daar opmerkingen? Nee? Dan stemmen we. Wie stemt 

voor? En dat is eenparig. Punt 2, verenigingen, vennootschappen en samenwerkingsverbanden, Dienst 

voor Schuldbemiddeling Waasland, wijziging samenstelling algemene vergadering en raad van bestuur, 

goedkeuring. Zijn daar vragen? Wie stemt voor? En dat is de meerderheid, Vooruit, CD&V en Vlaams 

Belang. Wie stemt tegen? Wie onthoudt zich? PVDA. Punt 3, verenigingen, vennootschappen en sa-

menwerkingsverbanden, Sociaal Verhuurkantoor Waasland, wijziging samenstelling algemene verga-

dering, goedkeuring. Ah … Zijn daar vragen? Wie stemt voor? En dat is dezelfde stemming als vorige 

keer. Joke? Dan punt 4, OCMW Sint-Niklaas, wijziging aanduiding toeziend voogd, goedkeuring. Ja? 

Waren daar vragen? Wie stemt voor? Dat is meerderheid, Vooruit, CD&V, Vlaams Belang. Wie stemt 

tegen? Wie onthoudt zich? Ja, PVDA. 

BURGEMEESTER: Partij van de Abstinatie.   

VOORZITTER: Dan punt 5, werken, Cocon, de circulaire reconversie van twee gebouwen tot hub voor 

sociale en circulaire economie, lot 1 algemene bouw en afwerking, wijze van gunning, raming en voor-

waarden, goedkeuring. Dat was besproken in de commissie van schepen Somers. Zijn daar vragen? 

Dan stemmen we. Ja, Jos De Meyer? 

DE MEYER: Voorzitter, we gaan dit goedkeuren. Ik heb het ook op de commissie gezegd. We zijn  ei-

genlijk tevreden, dat het project niet gesneuveld is. Collega’s, zelfs als ik in de commissie iets gezegd 

heb, heb ik het volgende recht om in de gemeenteraad hier nog over te spreken. Ik was zinnens om 

dat kort te doen, maar als ge wenst dat ik een half uurtje voor mij neem, graag bereid, maar ik ben ook 

bereid op 2 minuten. Maar ik heb het recht om hier te spreken hé. Ik herhaal, we zijn tevreden vanuit 

onze fractie dat het project niet gesneuveld is in de begrotingsbesprekingen, zoals er op een bepaald 

moment geruchten waren in de wandelgangen. Want dit kan effectief een voorbeeldfunctie hebben 

op vlak van circulaire economie. Het budget is in de loop der jaren ernstig gestegen. Maar wij dringen 

erop aan – we hebben dat ook de voorbije maanden gedaan – om dit budget hoe dan ook sterk in 

handen te houden. We hebben begrepen van de schepen, vandaag is het 8,2 miljoen, inclusief btw en 

architectenbureau. En – heeft ze gezegd – we zullen ons ook in de toekomst aan dit bedrag houden. 

Wij hebben dit genoteerd. 
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VOORZITTER: Dank u wel, mijnheer De Meyer. Ik geef nog het woord aan de heer Van der Coelden en 

de heer Ghesquière. Kris? 

VAN DER COELDEN: Het is een vergelijkbare duiding bij ons stemgedrag. We gaan ook voorstemmen, 

maar voorstemmen ook wel met enige scepsis. Enerzijds dezelfde, hetzelfde voorbehoud als collega 

De Meyer maakt met betrekking tot het budget. We hopen dat men erin zal slagen om dat budget 

onder controle te houden. En we willen er ook niet op aangesproken worden later op onze voorstem 

als het budget zou ontsporen. Twee, wat de invulling betreft, allé, we sympathiseren en we vinden dat 

belangrijk dat er een gebouw zou komen in de stad, waar circulariteit het centrale thema is en dat 

bovendien ook nog voor Den Azalee een aantal mogelijkheden inhoudt. Alleen – en dat is niet om blij 

over te zijn – maar willen wij ook nog wel zien hoe het ingevuld zal worden. Maar bon, we geven het 

project het voordeel van de twijfel, zowel naar de inhoudelijke invulling als naar de budgettaire kant 

van de zaak. En we zullen er voorstemmen. Het is wel een belangrijke beslissing, die we nemen van-

avond, want het valt zo wat tussen de plooien van de OCMW-raad, maar dit is een belangrijk dossier 

hé. 

VOORZITTER: Dank u wel, mijnheer Van der Coelden, voor uw verklaring. Ik geef het woord nog aan de 

heer Ghesquière. Julien? 

GHESQUIERE: Heel kort, voorzitter. Puur pro forma. Punt 5, dat begint met “aan de gemeenteraad 

wordt gevraagd …”. Hier moet staan “aan de raad voor maatschappelijk welzijn wordt gevraagd …”. 

VOORZITTER: Ja, dat hebt u goed gelezen. Ja, mijnheer Wauman? 

WAUMAN: Dank u, voorzitter. Om met exact dezelfde argumentatie als onze collega’s. We zijn zeer 

grote fan van het project. Erger zal de scepsis rond de budgettaire – ontsporing mag ik nog niet zeggen, 

want het zal nog moeten blijken – maar zullen wij ons uit voorzorg onthouden. 

VOORZITTER: Goed. Dan stel ik voor dat we overgaan tot stemming. Dus wie stemt voor? Dat is meer-

derheid, Vooruit, CD&V, PVDA, euh Vlaams Belang. Wie stemt tegen? Wie onthoudt zich? PVDA. Punt 

6, samenwerkingsovereenkomst met VoedSaam vzw, goedkeuring. Was op de commissie van schepen 

… Een vraag van mevrouw El Moussaoui. Saloua? 

EL MOUSSAOUI: Ja, dank u wel, voorzitter. Ook hier wil ik onze appreciatie … 

VOORZITTER: Shhhhhtttttt! 

EL MOUSSAOUI: Ook hier wil ik zeker onze appreciatie uitdrukken voor dit project. En ik vrees dat in 

de toekomst nog meer mensen daar beroep op zullen doen, gezien de huidige situatie van inflatie en 

alle mogelijke crisissen die op ons afkomen. Dus absoluut go. 

VOORZITTER: Dank u wel, mevrouw El Moussaoui. Dan stel ik voor dat we overgaan tot stemming. Wie 

stemt voor? En dat is eenparig. Punt 7 dan, welzijn, verlengen samenwerkingsovereenkomst met Wijk-

gezondheidscentrum De Vlier vzw betreffende de Wase Kiem, goedkeuring. Dat is iets wat we al daar-

net hebben … Dus ik veronderstel dat het ook dezelfde stemming is? Goed.  
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Dan rest mij alleen maar jullie allemaal te bedanken voor de constructiviteit en ik wens jullie nog een 

fijne, lange avond. Bij deze sluit ik de raad voor maatschappelijk welzijn. 

 

---ooOoo--- 

 


